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windturbines
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In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Economische Zaken van 15 oktober 2014 is 
gesproken over berichtgeving van omroep Flevoland over de SDE-gelden in relatie tot het vervangen 
van oude windmolens.

De commissie heeft besloten u te verzoeken om een kabinetsreactie op deze berichtgeving van omroep 
Flevoland.

Het lijkt erop dat SDE-gelden, die zijn bedoeld als impuls voor de energietransitie, worden ingezet om 
bestaande windmolens te vervangen door exact dezelfde molens, zonder dat deze economisch 
afgeschreven zijn of dat er een vergroting van het aantal MW tegenover staat. Vervanging van deze 
molens lijkt te worden ingegeven door de hogere SDE-subsidie van het Rijk. Mogelijk doorkruist dit de 
plannen van de provincie Flevoland (en daarmee de afspraken uit de Rijksstructuurvisie Wind op Land) 
voor sanering van de bestaande windmolens en deze te vervangen door windmolens met een hoger 
rendement.

De commissie heeft daarom nog de volgende vragen.

- Is deze berichtgeving correct?
- Laat de huidige SDE-systematiek inderdaad toe dat windmolens worden vervangen vanwege 

een hogere SDE-subsidie, zonder dat dit bijdraagt aan de energietransitie?
- Moet de SDE worden aangepast om deze situatie te voorkomen?
- Kent u andere voorbeelden waar dit aan de orde is?

U wordt verzocht de brief uiterlijk 10 november 2014 aan de Kamer te sturen zodat deze betrokken 
kan worden bij het wetgevingsoverleg Energie op maandag 17 november 2014.

Bij dezen breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Economische Zaken,

M.C.T.M. Franke


